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Szanowny Panie Ministrze

Jestem dlugoletnim dziafkowcem w rodzinnym ogrodzie dzialkowym w Kofobrzegu. Przez ponad 40

lat dzialka byla i jest nadal miejscem mojego odpoczynku, szczeg6lnie teraz kiedy jestem sqdziwym

emerytem.

Ostatnio bardzo siq niepokojq razem z milionem polskich dzialkowc6w z powodu statych

atak6w na PolskiZwiqzek Dziafkowc6w, z powodu pr6b likwidacjiogrod6w i pr6b zmiany naszej

obecnie obowiqzujqcej ustawy o rodzinnych ogrodach dzialowych.

Dowiedzialem siq ostatnio, ie Ministerstwo pod Pana kierownictwem prowadzi pracq

dotyczqce nowej ustawy o ogrodnictwie dzialkowym, kt6rych zalo2enia sq identyczne z projektami

proponowanymi przez byfego Prezesa Sqdu Najwy2szego i kilkoma projektami posl6w PiS.

Panie Ministrze. Je2eli takie pracq sq prowadzone w Pana ministerstwie, dlaczego o tym nie

powiadomif polskich dziatkowc6w. Dlaczego Pan nie zaprosif do tych prac kierownictwa naszego

Zwiqzku? Dlaczego Pan sfucha podpowiedzi tych os6b, kt6re zostaty wykluczone z naszego Zwiqzku za

r62nego rodzaju wykroczenia? Dlaczego Pan nie podal dziafkowcom przyczyn rozpoczqcia prac nad

nowym projektem o ogrodnictwie dziafkowym.

Dzialkowcy nie mogq zrozumiei dlaczego Pan Minister chcq zmieni6 ustawq o ROD, kt6ra
zostala 7 lat temu uchwalona przez Sejm, zaakceptowana przez Senat i podpisana przez Prezydenta

RP. Czy 7 lat temu ustawa byla dobra, a teraz jest nie dobra.

Oczekujq, od Pana Ministra odpowiedzi na te pytania iwyja6nienia dziatkowcom co Pan

Minister chcq osiqgnqi tworzqc nowy projekt ustawy o ogrodnictwie dzialkowym.

Kolobrzeg 30.O4.2OL2r Olgierd Kownacki


